
Samen strijden tegen de Aziatische hoornaar
De laatste twintig jaar overlee�  de Aziatische hoornaar steeds beter in Europa. Dat maakt alle imkers en bijenlie� ebbers 
zenuwachtig. De wesp plant zich heel gemakkelijk voort en een koningin zorgt voor wel honderden nakomelingen. Maar wat 
ons echt zorgen baart is dat die wesp graag honingbijen eet …

Doelwit: de honingbij
Omdat de Aziatische 
hoornaar graag honing-
bijen eet vestigt ze zich 
vaak in de buurt van 
bijenkasten. Die vormen 
een gegeerd doelwit, 
wat de honingbijen heel 
kwetsbaar maakt. In 
juni, juli en augustus 
starten de koninginnen 
met de bouw van hun 
nest. Ze maken er echte 
broedkamers van. Ver-
volgens legt de koningin 
larven die zich ontpop-

pen tot werksters en eten moeten aanbrengen. Een aanval door 
een zwerm Aziatische hoornaars kan het einde betekenen voor 
een bijenvolk en is een ramp voor de natuur en voor de imkers. 

Kijk uit!
Omdat de Aziatische hoornaar zich ook met suiker voedt gebrui-
ken imkers soms lokpotten om hen te vangen. De zomer is de 
ideale periode om de roofdieren te bestrijden: kijk mee uit tijdens 
uw wandelingen, in uw tuin, op beschutte plekjes … maar blijf 
voorzichtig. Spotte u een groter nest? Meld het op vespawatch.be,
het Vlaams meldpunt voor nesten van de Aziatische hoornaar. 
Zo helpt u het onderzoek naar de diersoort!

Gemeente Herent steunt!
De dreiging van schade door de invasie van de Aziatische hoor-
naar is groot. Omdat de imkersbond de strijd tegen de hoornaar 
niet helemaal zelf kan financieren besloot het gemeentebestuur 
van Herent om aan de Krainer Bieënvrienden een extra budget 
van 3.000 euro toe te kennen. Met dat geld kunnen de imkers 
de nodige materialen kopen, zoals een speciaal bijenpak dat de 
vrijwilligers beschermt. De gewone bijenpakken zijn niet sterk 
genoeg om de Aziatische hoornaar tegen te houden. Verder 
schaffen de Bieënvrienden een hoogtechnologisch tracksysteem 
aan waarbij een gevangen hoornaar een miniscuul zendertje 
krijgt opgeplakt. Met een opsporingsapparaat wordt de vlucht 
van de hoornaar gevolgd om het nest te vinden. Het apparaat zal 
in de ruime regio ingezet worden en zal bediend worden door 
vrijwilligers-experten. Op die manier werken we samen om de 
Aziatische hoornaar te bestrijden.

Workshop over bijen en 
de Aziatische hoornaar
Leer over bijen en de Aziatische Hoornaar - knutsel 
zelf een lokval - geniet van de Smederijtuin

Wanneer? Zaterdag 15 juli vanaf 14u
Voor wie? Voor ouders en kinderen
Waar? In de tuin van De Smederij, Warotstraat 4
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Een extra budget voor een 
noodsituatie, 
da’s verantwoord!”

De bloemenweides in de 
gemeente helpen de bijen en
zijn mooi om te zien!”

We moeten samenwerken 
om de gevolgen van dit roof-
dier op onze bijen zo klein 
mogelijk te houden. Het is 
nog niet te laat!”

In Herent staan wel dertig 
bijenkasten, we moeten onze
imkers echt helpen in deze 
strijd!”

Katleen D’Haese, schepen Bart Michiels, gemeenteraadslid
     en imker

Annelies Smets, gemeenteraadslid Astrid Pollers, burgemeester
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Kent u de Imkersbond 
Krainer Bieënvrienden?

De Imkersbond Krainer Bieënvrienden is een vereniging van 
en voor imkers. Ze werd opgericht in Herent in 1919 en is dus 
al langer dan honderd jaar actief. De vereniging organiseert in 
de regio van Leuven regelmatig workshops, bijeenkomsten voor 
startende imkers, uitstapjes en werkdagen. Het doel is om in 
een vriendschappelijke sfeer ervaringen te delen over bijen en 
bijenvolken en om van elkaar te leren. Bijenteelt is een oeroud 
ambacht dat veel mensen blijft fascineren. 

Nieuwsgierig? Neem een kijkje op krainer.be.

Dak van SC Swings krijgt 
zonnepanelen
Bij de bouw van het sportcentrum Swings plaatsten we zonne-
panelen op de gymhal. Nu is het de beurt aan de grote sporthal, 
waar nog plaats is voor ongeveer 450 panelen. Die zouden 
zo’n 150.000 kWh/jaar kunnen produceren. Een deel van die 
productie kan ter plaatse verbruikt worden en het teveel kan in 
een energiegemeenschap gestoken worden om het verbruik van 
andere gemeentelijke gebouwen te dekken.

De gemeente geeft aan Fluvius de opdracht om het project uit 
te voeren in een all-inclusive formule. De totale kostprijs werd 
geschat op 200.000 euro. De terugverdientijd bedraagt zeven 
jaar.

De brandweer: een stand 
van zaken
De gemeente Herent maakt deel uit van de brandweerzone 
Hulpverleningszone Oost. Die bestaat uit 32 gemeenten en 8 
brandweerkazernes. De administratieve dienst van de zone 
is gehuisvest in De Kouter. Dagelijks zorgen ongeveer 500 
medewerkers voor permanentie, de klok rond. Onze zone stat 
paraat voor oproepen omwille van brand, hulp bij ongevallen, 
dringende geneeskundige hulp of interventies voor water-
overlast, wespen en andere noodsituaties. 

Uit een grondige risicoanalyse in het hele grondgebied blijkt 
dat er nood is aan extra manschappen voor Leuven, Haacht, 
Aarschot, Scherpenheuvel en Diest. Voor een betere bediening 
van de oostkant van Leuven moet er in de buurt van Bierbeek/
Lubbeek een tweede kazerne komen. Dat kost een hoop geld 
maar zorgt voor een grotere veiligheid in de ruime regio. 

Om te voldoen aan de opgelegde normen vanuit de federale 
overheid wordt er van de gemeenten een grote bijdrage ver-
wacht. De bijdrage van Herent stijgt met 110.000 euro per jaar. 
Dat betekent we in totaal ongeveer 1,15 miljoen 
euro per jaar betalen. Dankzij de nabijheid van 
de kazerne van Leuven zijn de aanrijtijden voor 
ons grondgebied gelukkig zeer OK.

Team Herent:
voor elke sporter
U houdt van sport en wil graag contacten leggen met andere 
sporters in Herent? Wilt u samen sporten maar hee�  u geen 
zin om lid te worden van een club? Dan biedt de gratis app 
Spond een oplossing: met code ZZCDJ kan u aansluiten bij 
het Team Herent. 

De app werkt zoals een prikbord. U vindt er aankondiging van 
sportieve activiteiten, oproepen voor deelnemers aan sport-
groepen, uitdagingen … en u kan ook zelf groepen aanmaken. 
Mat Spond kan het allemaal. Het is een ideale app voor de 
sporter die graag weet wat er gebeurt en af en toe wil deel-
nemen. Meer weten? Kijk op herent.be/teamherent.

Goed nieuws voor de Ezelsweg in Schoonzicht
De Ezelsweg is een trage verbinding tussen de Termereboslaan en de Terbankstraat. Een deel van die weg is een o�  ciële voetweg 
en werd geregistreerd in de Atlas der Buurtwegen. Over het andere deel bestaat onenigheid, met een rechtszaak als gevolg. Maar 
er komt schot in de zaak en het lijkt erop dat we Herent weer wat mooier kunnen maken.

In het dossier rond de Ezelsweg zijn we altijd blijven inzetten op 
een onderhandelde oplossing die alle betrokkenen tevreden kan 
stellen. Maar ondanks alle creativiteit en inzet van verschillende 
bemiddelaars leidden de gesprekken initieel tot niets. 

Maar we zijn heel blij te kunnen melden dat alle moeite en 
inspanningen nu toch naar een mooi resultaat leiden: de 
gemeente kan een aantal gronden rond de Ezelsweg verwer-
ven. Dat is een uitgelezen kans om de Ezelsweg in al zijn glorie 
uit te bouwen en te herstellen. Tegelijkertijd verwerft de gemeen-
te ook het parkgebied met een oppervlak van 3 hectare. Dat is 
een prachtige rustplek met bomen die we kunnen inrichten met 
nieuwe bomen of misschien zelfs een blote voetenpad. De hele 
buurt en natuurlijk alle wandelaars en fietsers van Herent zullen 
zo opnieuw kunnen genieten van een schitterend stukje natuur.

De verwerving van de gronden biedt ook de mogelijkheid om 
de wateroverlast vanuit Bertembos richting de Terbankstraat te 
verminderen en om de gekende erosieproblemen van de omlig-
gende landbouwgronden mee aan te pakken. Top dat we Herent 
weer wat mooier kunnen maken!

Arnout Coel Luistert naar Herentse bedrijven
Arnout Coel bezocht drie Herentse bedrijven om te luisteren naar hun ideeën en frustraties en om van daaruit beleids-
aanbevelingen te formuleren voor het hogere beleidsniveau. 

De Compost Bag Company op de Tildonksesteenweg blinkt uit 
in duurzaamheid. Dankzij innovatieve toepassingen kunnen 
burgers hun GFT en restafval zonder moeite apart inzamelen. 
Dat is belangrijk voor de productie van hoogwaardige compost.    

Pauwels Sauzen aan de Brusselsesteenweg is in volle groei en 
exporteert over de hele wereld. Ook dat bedrijf kampt met de 
krapte op de arbeidsmarkt en met inflatie.  

Tot slot bezocht Arnout Boortmalt langs het kanaal Leuven-
Mechelen. Daar wordt mout gemaakt voor bier en koekjes, een 
industriële activiteit. Boortmalt blijft zich inspannen om de 

milieueffecten te beperken. Zo gebeurt een 
groot deel van het transport per binnen-
vaartschip, wat de mobiliteitsdruk in de 
buurt vermindert.   

Kampvervoer voor
jeugdverenigingen
Chirokamp, scoutskamp, voetbalkamp, muziekkamp, gezins-
kamp … heel wat (jeugd)verenigingen in Herent gaan in de 
zomermaanden op kamp. Voor het vervoer van al het bijho-
rende materiaal naar een kampplaats in België kunnen de 
verenigingen een beroep doen op de gemeente. Het inladen en 
uitladen van de container doet de vereniging zelf. Een prima 
samenwerking dus!

Torben ontdekt 
GC De Wildeman 
“Ik ben hier met mijn vrouw pas komen wonen. We verlieten de 
stad voor een rustiger en dorpser leven. Sportcentrum Swings 
was onze favoriet, en nu hebben we GC De Wildeman ontdekt. 
Ik ben aangenaam verrast door het aanbod. Het is ongelooflijk 
welke grote artiesten hier komen optreden! Het begint al met 
de History of Metal, dan volgt het Buskerfestival en ik wil zeker 
ook naar John Watts van Fisher-Z … Maar 
er is zoveel meer!” Bekijk het aanbod op 
gcdewildeman.be.

Nu investeren om straks
minder te betalen, da’s 
slim!”

Sporten op je eigen tempo
en toch samen? Dat kan
met Team Herent!”

Zoveel engagement van onze
 jeugd, dat verdient onze 
volle steun!”

GC De Wildeman? Voor mij
een nieuw paradijs!”

Economische groei koppelen aan milieu en 
omgeving is een complexe oefening. Ik wil
horen welke drempels we moeten wegwerken.” 

Elke euro telt, maar veiligheid komt altijd eerst!”

Tobias Vyncke, voorzitter

Karl Boumans
Bestuurslid

Stijn Van Meerbeeck, schepen Torben Gering, bestuurslid

Arnout Coel , Vlaams Parlementslid

Marc Debusschere, gemeenteraadslid

www.n-va.be/herentherent@n-va.be
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Tijd om een duidelijke keuze te maken 
Voor Vlaanderen, voor welvaart

De financiële toestand van België is dramatisch. Het begrotingstekort is gigantisch. 
En terwijl Vlaanderen betaalt om de putten te vullen, doet Wallonië nauwelijks 
inspanningen.

Een forse arbeidsmarkthervorming zou de eerste prioriteit moeten zijn. Maar de federale regering onderneemt 
niets. Integendeel. De complete ontsporing dreigt.

De kostprijs om onze twee 
democratieën op te tellen, 
loopt steeds verder op. Alleen 
een sterke N-VA biedt een 
duidelijk alternatief. In plaats 
van te berusten in de gestage 
achteruitgang, moeten we werk 
maken van een confederale 
ommezwaai. Enkel het 
confederalisme geeft de 
Vlaming het economische 
beleid waarvoor hij stemt.

www.n-va.be/confederalisme
Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Ondertussen neemt het aantal arbeidsongeschikten 
dubbel zo snel toe als het aantal werkenden. 
Ook hier zijn de verschillen groot. Het aantal 
arbeidsongeschikten steeg de afgelopen tien jaar in 
Wallonië vier keer sneller dan in Vlaanderen.

Werkzaamheidsgraad Werkloosheid

Arbeidsdeelname in Vlaanderen
op historisch recordniveau (in %, 2022)
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Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de 
doelstelling van 80  procent werk-
zaamheidsgraad te bereiken. Maar 
de federale regering-De Croo neemt 
niet één activerende maatregel.  

Vlaams viceminister-president 
Ben Weyts

Algemeen voorzitter
Bart De Wever


